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Vragen RV Agenda Erfgoed 

Er ligt een prachtige Agenda Erfgoed voor ons. Complimenten aan de schrijvers van dit stuk! Het is 

prettig leesbaar en inspirerend! 

Na het lezen van de Agenda Erfgoed hebben de Onafhankelijken een viertal onderwerpen waar we 

vragen over willen stellen. 

In de inleiding van de Agenda Erfgoed wordt een opsomming gegeven waarom het beleid en 

financiering op erfgoed urgent is. In de opsomming wordt het verdwijnen van coupures aan de 

Hekendorpse Buurt aangehaald. Erfgoed wat verdwijnt komt niet weer terug. Dat wordt meerdere 

keren in de Agenda genoemd. 

Met dit gegeven in het achterhoofd denken wij terug aan de discussie die deze raad in het voorjaar 

van 2022 voerde mbt het Masterplan Binnenstad. De Onafhankelijken hebben toen gepleit voor het 

behouden van de stoepjes voor de panden in de binnenstad. In het nieuw aan te leggen straatwerk 

wordt alle tegelwerk strakgetrokken (muv de gegoten stoepen voor een klein aantal panden). In het 

huidige straatwerk aan o.a. de Leeuweringerstraat en Donkere Gaard is de historie van de unieke 

stoepjes bij elk pand nog terug te zien. Zichtbaar erfgoed dus! 

1. Is het college met ons van mening dat het zonde is dat dit erfgoed in het straatwerk van 

Oudewater verloren gaat? 

2. Welke mogelijkheden ziet het college om het besluit het straatwerk in de binnenstad te 

homogeniseren terug te draaien, en dit unieke erfgoed te bewaren? 

Op pagina 16 van de Agenda Erfgoed wordt de beschermde bomenlijst aangehaald. In de 

raadsvergadering van jutni 2023 hebben De Onafhankelijken een motie ingediend om het 

bomenbeleid te herzien.  

3. Wanneer kan de raad de startnotitie herziening bomenbeleid verwachten? 

Bij de Kanttekeningen op p2. in het raadsvoorstel wordt genoemd dat er met het oog op de 

meerjarige financiële begroting afgezien wordt van een subsidieregeling voor de instandhouding van 

gemeentelijke monumenten. Een aantal jaar geleden is de subsidie voor gemeentelijke 

monumenten afgeschaft, omdat deze hoofdzakelijk voor het verven van kozijnen gebruikt werd. De 

tijden zijn echter veranderd. Er staat ons een grote opgave te wachten mbt verduurzaming. Dat was 

niet bekend toen de subsidie is afgeschaft. 

4. Oudewater zegt trots te zijn op haar monumenten. Wat doet ze naast het opnieuw 

inventariseren van de monumenten voor de eigenaren van die monumenten? 

5. Zijn er subsidiemogelijkheden voor de verduurzamingsopgave van monumenten? Zo ja 

welke? 

Tot slot een financiële opmerking. 

6. Er ligt prachtige Agenda Erfgoed voor ons. Kan er in de kadernota 2025 aandacht besteed 

worden voor noodzaak tot financiële ondersteuning van de uitvoering (in fte of wat dan 

ook?). Het zou zonde zijn als dit stuk in de la beland en er niets mee gedaan wordt.  

 

Dank alvast voor het beantwoorden van de vragen. 

Namens De Onafhankelijken, 

Annika Huizinga 


